



Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

Date: July 09, 2024
Ref: IHC/SBS-LB/401/2024

Sub: Disclosure from IHC Subsidiary, Two Point Zero Group LLC on Completion of a Voluntary Tender Offer (VTO)

After Greetings,

Reference to the disclosure issued on May 31, 2024 regarding the Voluntary Tender Offer (VTO) made by **Two Point Zero Group LLC** (an IHC Subsidiary) through its subsidiary, to acquire a significant minority stake of the issued shares of **Elsewedy Electric SAE** (a group based in Egypt and listed on the Egyptian Exchange "EGX"), 427,711,646 shares, representing 19.98% of the issued shares of **Elsewedy Electric SAE** have been tendered in favor of the VTO.

The share transfer execution on the EGX is expected to be completed by Wednesday July 10, 2024, with settlement anticipated by no later than Monday July 15, 2024.

Regards,


Syed Basar Shueb – Managing Director


السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

التاريخ: 09 يوليو 2024
المرجع: IHC/SBS-LB/401/2024

الموضوع: إفصاح من مجموعة توو بوينت زيرو ذ.م.م التابعة للشركة العالمية القابضة ش.م.ع بشأن استكمال عرض شراء اختياري (VTO)

تحية طيبة وبعد،

عطفًا على إفصاح الشركة السابق المؤرخ 31 مايو 2024 بخصوص عرض الشراء الاختياري (VTO) المقدم من جانب مجموعة توو بوينت زيرو ذ.م.م (إحدى الشركات التابعة للشركة العالمية القابضة) من خلال شركتها التابعة، للاستحواذ على حصة من أسهم شركة السويدي اليكتروك ش.م.م (مجموعة تتخذ من مصر مقراً لها ومدرجة في البورصة المصرية)، نحيطكم علماً بأنه تم الاستجابة للعرض بإجمالي عدد 427,711,646 سهم تمثل نسبة 19.98% من أسهم رأس مال شركة السويدي اليكتروك ش.م.م لصالح عرض الشراء الاختياري.

وسيتم تنفيذ صفقة الأسهم المدرجة في البورصة المصرية يوم الأربعاء الموافق 10 يوليو 2024، ومن المتوقع الانتهاء من التسوية بموعد اقصاه يوم الاثنين الموافق 15 يوليو 2024.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،

نسخة الى:
Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE

هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة